
Zápis zastupitelstva 2003-02

Zápis č. 2-2003 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice konaného dne 
9. 4. 2003 v 19.00 hodin v místnosti bývalé pošty v budově OÚ

Přítomno: 13 členů zastupitelstva
Omluveni: 2 členové zastupitelstva (p. Pavel Fizek, Ing. Milan Hanzelka)
Veřejného zasedání zastupitelstva obce se zúčastnili 4 občané.
Zasedání zastupitelstva obce zahájil a řídil starosta obce pan Ing. Miroslav 
Tofel. Uvítal přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 
členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášení schopné.
Provedením zápisu byla pověřena pracovnice OÚ Kateřina Fojtíková.
Při zahájení jednání bylo přítomno 12 členů zastupitelstva, v průběhu 
projednávání bodu 2. se dostavil další člen zastupitelstva.

1. Kontrola usnesení

1.1 Měrkovice – osadní výbor

Schůzka s občany Měrkovic ohledně zřízení osadního výboru se uskuteční 
do příštího jednání zastupitelstva (dnešní jednání bylo svoláno z důvodu 
nabídky prodeje akcií České spořitelny – obec se má k nabídce vyjádřit do 
15. 4. 2003).

1.2

Darování pozemků paní Žáčkovou, prodej obecních pozemků paní 
Hlisnikovské a paní Babičové - je v řízení – připravují se smlouvy.

1.3

Prodej pásového traktoru DT 75 byl uskutečněn za cenu 50 000 Kč. 
Cenové nabídky byly provedeny „obálkovou metodou“. Byly předloženy 
dvě nabídky (ZD Kozlovice – nabídková cena 20 000 Kč, František Žáček, 
Tichá 111 – nabídková cena 50 000 Kč).

2. Prodej akcií České spořitelny, a. s.

V průběhu projednávání tohoto bodu se dostavil další člen zastupitelstva.

Obec obdržela nabídku firmy EBN SEENA, s. r. o., Karviná-Fryštát, na 
odkoupení prioritních akcií České spořitelny, a. s. Nabízená cena činí 185 
Kč/prioritní akcii. Obec vlastní 3 200 Kč akcií, výplata dividend v minulých 
létech činila 6 000 – 9 000 Kč. Obec se má k nabídce vyjádřit do15. 4. 
2003.
Česká spořitelna vypovídá stávající běžný účet se 4 % úrokem. Nabízené 
úroky činí 1,75 – 2,2 %.



Podrobnější informace k této problematice podal pan Mgr. Štěpán Pustka:

 Obec požádala Komisi pro cenné papíry o vyjádření k nabídce firmy 
EBN SEENA (její vyjádření obdrželi všichni členové zastupitelstva). 
Rovněž tuto záležitost konzultoval s odborníky pro cenné papíry – ze
strany České spořitelny nehrozí vyvlastnění.

 V kompetenci Komise pro cenné papíry není poskytovat finanční 
poradenství, obec se může obrátit na kvalifikované osoby poskytující 
podobné služby.

 Zisk České spořitelny, a. s. za rok 2002 činil asi 6 mld. Kč.
 Je reálný předpoklad, že budou vyplacena dividenda – měla by činit 

minimálně 10 Kč/akcii (obec je vlastníkem prioritních akcií).
 Pokud by obec chtěla v budoucnu prodat prioritní akcie, je možno se 

obrátit přímo na Českou spořitelnu, a.s.

Pan Mgr. Pustka doporučuje prozatím prioritní akcie neprodávat.

Pan starosta seznámil členy zastupitelstva s článkem z deníku MF dnes, 
který rovněž konstatuje vysoký zisk ČS a.s. a předpokládá vyplacení 
dividend.

22/2003 – Zastupitelstvo obce neschvaluje prodej 3 200 Ks prioritních 
akcií České spořitelny, a. s. za cenu 185 Kč/akcii firmě EBN SEENA s. r. o.
Hlasování: 13 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

3. Různé

3.1 Územní plán

Pan starosta informoval o průběhu projednávání změny č. 2 územního 
plánu:
Při projednávání návrhu zadání změny č. 2 nebylo respektováno 
stanovisko Městského úřadu ve Frýdku-Místku, odboru životního prostředí 
a zemědělství, ke dvěma požadavkům o změnu územního plánu. 
Nesouhlas se změnou nebyl formulován jednoznačně (bylo uvedeno, že 
výstavbu RD na pozemcích parc. č. 271/6 a 271 považují za nevhodnou). 
Proto bývalé zastupitelstvo rozhodlo o zapracování této změny do návrhu 
změn č. 2.
Obec zadala zpracování návrhu změny č. 2 – proběhlo veřejné projednání. 
Dotčený orgán státní správy – Městský úřad ve Frýdku-Místku, odbor 
životního prostředí a zemědělství, uplatnil připomínku – poukázal na to, že 
nebyla respektována připomínka k návrhu zadání změny č. 2 a nesouhlasí 
se zařazením požadavků č. II/2 a II/3 (žadatelé David a Radovan 
Švrčkovi) – pozemků parc. č. 271/6 a 271 pro účely výstavby rodinných 
domků.
Návrh změny č. 2 územního plánu musí být přepracován – musí se 
vypustit výše uvedené požadavky.

- Ing. Fojtík – je možno podat odvolání proti stanovisku Městkého úřadu 
ve Frýdku-Místku?



- Pan starosta – není možno podat odvolání, stanovisko dotčeného orgánu 
státní správy se musí respektovat.

23/2003 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o průběhu 
projednávání změny č. 2 územního plánu obce Kozlovice.

3.2 Informace o odvolání Home finance, obchodník s cennými papíry, s. r. o.

Pan starosta podal informaci o odvolání firmy Home finance, obchodník s 
cennými papír, s. r. o. proti rozhodnutí Krajského soudu v Ostravě (soudní 
řízení ve věci směnky v hodnotě 16 853 888 Kč + úroky), k Vrchnímu 
soudu v Olomouci. Obec v této věci zastupoval JUDr. Vymětalík, pan 
starosta požádal zastupitelstvo, aby odsouhlasilo, že i nadále bude obec v 
této věci zastupovat.

- Ing. Fojtík – Vrchní soud v Olomouci nic nerozhodne – buď potvrdí 
usnesení Krajského soudu v Ostravě, nebo mu vrátí zpět k projednání.
- Mgr. Štěpán Pustka – bývalé zastupitelstvo schválilo zastupování obce 
JUDr. Vymětalíkem, usnesení nebylo zrušeno ani změněno, proto nadále 
platí.

24/2003 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci starosty obce o 
odvolání firmy Home finance, obchodník s cennými papíry s. r. o., k 
Vrchnímu soudu v Olomouci proti rozhodnutí Krajského soudu v Ostravě –
soudní spor ve věci směnky v hodnotě 16 853 888 Kč.

3.3 Rozpočtová změna

Na základě stanoviska Ministerstva financí ČR předložil pan starosta ke 
schválení rozpočtovou změnu. Z položky 4116 – Ostatní účelové přijaté 
dotace ze státního rozpočtu se převádí částka 11 000 000 Kč na položku 
4122 – Neinvestiční přijaté dotace od krajů. Celková výše rozpočtu se 
nemění

25/2003 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtovou změnu – převod 
částky 11 000 000 Kč z položky 4116 – Ostatní účelové přijaté dotace ze 
státního rozpočtu na položku 4122 – Neinvestiční přijaté dotace od krajů.
Hlasování: 13 : 0 : 0
Při hlasování bylo přítomno 13 členů zastupitelstva.

Diskuse:

 paní Mgr. Minksová – předsedkyně finančního výboru – informovala, 
že proběhla dvě zasedání finančního výboru – zápisy jsou uloženy k 
nahlédnutí u OÚ.

 pan starosta zdůraznil nutnost vyhotovovat zápisy z jednání výborů 
zastupitelstva a komisí rady, vyžaduje je audit.

Zasedání ukončil pan starosta v 19.50 hodin, poděkoval všem za účast.

Podpis starosty: Ing. Miroslav Tofel
Podpisy ověřovatelů: Mgr. Hana Ulčáková,Petr Chýlek
Zapsala. Fojtíková




